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Betreft: Schriftelijke spoedvragen van Partij voor de Dieren inzake Bomenkap in Daalhof op 25 
november a.s. 

 
Geacht college, 
 
Vorige week, op maandag 11 november, zijn er 29 gezonde, dertig jaar oude, bomen in de Elisabeth 
Gruytersstraat in de wijk Brusselsepoort gekapt (zie de bijgevoegde foto’s). En deze week is er al 
begonnen met de kap van een aantal Elsen op Daalhof.  
 
Als reden voor de kap voerde u aan dat er sprake was van wortelopdruk. Uit eigen waarneming bleek 
dat de worteldruk bij de meerderheid van de bomen niet noemenswaardig is. Op de meeste plekken 
plekken was het trottoir een stukje verhoogd, maar was er geen sprake van wortelopdruk (zie de 
foto's). Natuurlijk moeten trottoirs toegankelijk zijn voor iedereen, en dus ook voor 
rolstoelgebruikers en bijvoorbeeld mensen met een kinderwagen of rollator. Maar onzes inziens had 
dit makkelijk verholpen kunnen worden door het trottoir een stukje op te hogen of de bewuste 
wortel van de boom te verwijderen.  
 
Hetzelfde is aan de orde in Daalhof. 
In de Planetenhof worden op 25 november a.s., 22 Elsen die t.h.v. de huisnummers 39 t/m 135 staan 
en deze week zijn 6 Elsen aan de noord- en de zuidzijde van het winkelcentrum aan de Herculeshof 
vervangen.  
 
U creëert met het kappen van gezonde bomen veel grotere problemen dan dat u oplost. 
Het verwijderen van de bomen leidt tot toename van hittestress in de Elisabeth Gruyterstraat en in 
de Planetenhof. Bovendien neemt bij een extreme regenbui de kans op overstromingen in de 
binnenstad toe. 
 
Om het kappen van 1 gezonde volwassen boom te compenseren moeten -minimaal- 10 jonge 
boompjes geplant worden. U moet nu minimaal 530 jonge bomen aanplanten om dezelfde 
opvangcapaciteit van regenwater te kunnen waarborgen. Deze benadering geeft aan dat de huidige 1 
op 1 vervanging methode veruit onvoldoende is om de gekapte bomen te compenseren.  
 
Vragen: 



 
 

 

1. Bent u het met ons eens dat wortelopdruk geen reden meer mag zijn om gezonde bomen te 
kappen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat is hiervan het gevolg voor uw college? 

2. Kunt u uitleggen waarom in de Elisabeth Gruyterstraat de bomen niet verplaatst konden 
worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, graag een toelichting. 

3. Bent u het met ons eens dat het huidige 1 op 1 vervangingsbeleid van gekapte bomen, 
onvoldoende is om te compenseren voor het verlies van regenwater opvangcapaciteit? Zo 
nee, waarom niet? Zo ja, wat is hiervan het gevolg voor uw college? 

4. Bent u het met ons eens dat daardoor grote problemen kunnen ontstaan door de toename 
van hittestress en de overbelasting van het riool bij excessieve regenbuien? Zo nee, waarom 
niet?  

5. Bent u bereid om met ons het gesprek aan te gaan hoe we beter onze bestaande volwassen 
bomen kunnen beschermen? Zo nee, waarom niet? En zo ja, dan gaan we graag op de kortst 
mogelijke termijn met u hierover in gesprek. 

6. Bent u bereid om het kappen van de gezonde bomen in Daalhof (planning op 25 november) 
te heroverwegen? Zo nee, waarom niet?  

 
Met vriendelijke groet, 
 
Harold Dello en Ria Strik Stephanie Blom  Paul van de Kandelaar 
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